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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

Protokół Nr XXVII/2021 
sesji 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
odbytej w dniu 
29 września 2021 r.  
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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 
Rada Miasta 

Protokół nr XXVII 

Sesja w dniu 29 września 2021  
Obrady rozpoczęto 29 września 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 20:22 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 
2. Mirosław Gromek 
3. Beata Herman 
4. Michał Kacprzak 
5. Bogusław Konrad 
6. Anna Krajewska 
7. Robert Krajewski 
8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 
9. Krzysztof Laska 
10. Ewa Orzechowska 
11. Waldemar Józef Pałys  
12. Jerzy Pawluczuk 
13. Paweł Adrian Pecura 
14. Mirosław Pędzich 
15. Andrzej Pęksa 
16. Edward Witold Podbielski 
17. Mieczysław Szymalski 
18. Renata Teresa Trojanowska 
19. Henryk Wilczewski 
20. Jacek Wilczyński 
21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia 
posiedzenia, po przywitaniu zebranych i sprawdzeniu obecności stwierdził, że w 
posiedzeniu sesji Rady Miasta na stan 21 radnych bierze udział 20 członków Rady 
Miasta, w tym dwoje radnych bierze udział w sesji za pośrednictwem środków 
porozumiewania się na odległość, 1 radna zapowiedziała spóźnienie. 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 20, NIEOBECNY: 1 
Wyniki imienne: 
OBECNY (20) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 
Szymalski, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 
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NIEOBECNY (1) 
Renata Teresa Trojanowska 
Radna a p. Renata Trojanowska spóźniła się na rozpoczęcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że sesja została 
zwołania w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym z porządkiem obrad, który radni otrzymali wraz zawiadomieniem o zwołaniu 
sesji. Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przypomniał, że 
Rada Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o tym, że w dniu 21 września 2021 r. 
wpłynął wniosek Piłkarskiego Stowarzyszenia FOOTBALL DREAMS 
PASSION, poparty podpisami mieszkańców miasta o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji punktu „Wyniki otwartego konkursu, ogłoszonego w 
drodze zarządzenia nr 77/2021„ 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił się o zgłaszanie 
ewentualnych innych wniosków do przedstawionego porządku obrad sesji Rady 
Miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad 
punktu projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza, na 
mocy której Rada Miasta uznaje skargę za zasadną. Rady dodał, że uzasadnienie 
formalno –prawne zawiera załącznik do uchwały oraz protokoły z sesji w zakresie 
dot. skargi. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski cytując  postanowienia § 105c ust. 
4 Statutu Miasta Ostrów Mazowiecka podkreślił, że właściwością Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji jest przygotowanie projektu uchwały w sprawie skargi. Dodał, że 
w porządku obrad sesji znajduje się projekt uchwały , który wypracowała Komisja 
Skarg, Wniosków i petycji. 

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że niezbędna jest tu opinia radcy Prawnego , 
aby rozwiać wątpliwości. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Na wniosek Przewodniczącego Rady Miasta radny p. Stanisław Dylewski 
doprecyzował, że wnosi o wprowadzenie do Porządku obrad nowego projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zarządził 5 minut przerwy, aby 
skonsultować sprawę. 

Przerwa  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kolejne 
wnioski do porządku obrad.  

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad. punktu" 
Wyniki otwartego konkursu, ogłoszonego w drodze zarządzenia nr 77/2020". 
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Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Stanisław Dylewski, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna 
Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Henryk 
Wilczewski, Jacek Wilczyński 
PRZECIW (2) 
Mirosław Gromek, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Pęksa 
NIEOBECNI (1) 
Renata Teresa Trojanowska 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że wniosek przeszedł i 
punkt będzie rozpatrywany jako punkt 20 porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Szymalski, Henryk Wilczewski, Jacek 
Wilczyński 
PRZECIW (11) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Mirosław Pędzich, Andrzej 
Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Adrian Pecura 
NIEOBECNI (1) 
Renata Teresa Trojanowska 

Wniosek nie przeszedł. 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XXIV, XXV i XXVI sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa miasta 
Ostrów Mazowiecka. 

5. Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 

6. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r., 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2021-2031. 

7. Podjęcie uchwał: 

a)  w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2021 – 2026.” 

b) Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia „Zasad wynajmowania lokali wchodzących 
w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Ostrów Mazowiecka.” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „ Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg Miasta Ostrów 
Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów 
najmu lokali użytkowych położonych w Ostrowi Mazowieckiej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta 
Ostrów Mazowiecka z Gminą Zaręby Kościelne w zakresie zapewnienia 
uczniom niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu 
Szkół Specjalnych w Starym Lubiejewie i z powrotem, w roku szkolnym 
2021/2022. 

13. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot.  budowy ul. Olszynowej), 

b)  w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. pl. Waryńskiego). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Miasta  

15. Informacja z wykonania budżetu miasta za okres 6 m-cy 2021 r. 

16. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2021 r. 

17. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem założycielskim jest 
miasto Ostrów Mazowiecka: ZEC, ZGK i TBS za okres 2020 r. 

18. Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

19. Sprawozdania: 

a) z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2020 r, 

b) z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka z 
organizacjami pozarządowymi i innymi uprawno9nymi podmiotami w zakresie 
wspierania i upowszechniania kultury fizycznej na lata 2018 – 2020. 

20. Wyniki otwartego konkursu, ogłoszonego w drodze zarządzenia nr 77/2020 " 
21. Informacje: 
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a) z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 
wykonania uchwał Rady; 

b) Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

22. Wolne wnioski i sprawy różne. 
23. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przypominał, że w związku 
ze stanem epidemii wywołanym wirusem SARS-CoV-2 dzisiejsza sesja odbywa się 
zgodnie z reżimem sanitarnym zalecanym przez Ministra Zdrowia Sesja trwać będzie 
nie dłużej niż do godz. 1900 W przypadku jeśli do godz.1900 porządek obrad nie 
zostanie wyczerpany ogłoszona będzie przerwa w obradach do dnia następnego do 
godz. 1400. 

Zwrócił się o zgłaszanie odpowiednio wcześniej jeśli baterie tabletów będą się 
wyczerpywały. 

3. Przyjęcie Protokołów z XXIV, XXV i XXVI sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o tym że Protokoły z 24, 25 i 26 
sesji Rady Miasta były przekazane radnym do wglądu i do dnia poprzedzającego 
dzisiejszą sesję nikt nie zgłosił uwag do ich treści, w związku z tym stwierdził, że 
Protokoły zostały przez Radę Miasta przyjęte. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa 
miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że do 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka wpłynął wniosek 150 mieszkańców miasta 
reprezentowanych przez radnego p. Waldemara Pałysa o nadanie honorowego 
obywatelstwa miasta Ostrów Mazowiecka Księdzu Kanonikowi Stanisławowi 
Gadomskiemu. Wniosek spełnia wymogi formalne, określone w uchwale Nr 
V/32/2003 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 1 kwietnia 2003 r. 

Laudację na cześć Księdza kanonika Stanisława Gadomskiego wygłosił p. 
Krzysztof Guziewski Przewodniczący Oddziału NSZZ „Solidarność 

„Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! Panie Burmistrzu! 
Szanowni Zebrani! 

Mam zaszczyt przedstawić sylwetkę księdza kanonika Stanisława 
Gadomskiego  na okoliczność wniosku o przyznanie wymienionemu honorowego 
obywatelstwa miasta Ostrów Mazowiecka. 

Ks. Stanisław Gadomski urodził się na Kurpiach we wsi Szafranki gm. Łyse w 
patriotycznej rodzinie chłopskiej w 1944 roku. Wnuk legionisty, syn żołnierza AK 
wyrastał w atmosferze szacunku dla historii i tradycji.  W Kolnie w Liceum 
Ogólnokształcącym otrzymał maturę i dalszą naukę zgodnie z powołaniem rozpoczął 
w Wyższym Seminarium Duchownym w Łomży. Święcenia kapłańskie z rąk bp. 
Czesława Falkowskiego przyjął w 1967 r. Początkowo wielokrotnie pełnił posługę 
wikariusza i prefekta m, in: w Czyżewie, Bargłowie, Rzekuniu, Ostrowi Mazowieckiej i 
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Suwałkach. Następnie sprawował funkcję proboszcza w następujących parafiach: 
Smolniki (1986–1996), Mikołajki – parafia Matki Bożej Różańcowej (1996–2004), 
Gołdap – parafia Najświętszej Maryi Panny Matki Kościoła (2004–2012), skąd 
przeszedł na emeryturę i zamieszkał w Ostrowi Mazowieckiej. 

Cała Jego droga kapłańska to troska o zachowanie wiary, o rozwój duchowy 
swoich parafian, których uczył religii, organizował pielgrzymki i zachęcał do 
uczestniczenia w życiu religijnym nie tylko swojej parafii. Wielką troską otaczał 
wszystkich borykających się z materialnymi kłopotami dnia codziennego. Nie 
zdarzyło się, by ktoś w potrzebie odszedł z parafii bez wsparcia. Dla każdego ksiądz 
Stanisław miał radę, dobre słowo, słowo pocieszenia. Najważniejszą jednak 
działalnością kapłana była posługa przy ołtarzu. Już od najwcześniejszych lat, kiedy 
był jeszcze młodym wikarym znany był z głoszenia wzruszających kazań, które z 
czasem nabierały ogólnego charakteru i odnosiły się do bardzo konkretnych sytuacji 
politycznych w kraju. 

W Ostrowi Mazowieckiej został kapelanem NSZZ „Solidarność”. Swoją 
działalność prowadził również w stanie wojennym, za co był wielokrotnie 
szykanowany, a nawet pobity. Uczestniczył również w mszach za Ojczyznę w 
kościele pw. św. Stanisława Kostki na warszawskim Żoliborzu. Był przyjacielem ks. 
Jerzego Popiełuszki, którego wielokrotnie gościł na plebanii kościoła w Ostrowi 
Mazowieckiej, a po męczeńskiej śmierci bł. księdza Jerzego koordynował msze za 
Ojczyznę w Ostrowi Mazowieckiej, w Smolnikach i Mikołajkach. Właściwie wszędzie, 
gdzie pełnił posługę kapłańską związany był z „Solidarnością”. Był kapelanem 
„Solidarności” Regionu Pojezierze i Komendy Wojewódzkiej Policji w Suwałkach. 
Prowadził stałą i rozległą działalność polityczno-społeczną. Opiekował się wieloma 
wspólnotami parafialnymi, przez długi czas pełnił funkcję dziekana dekanatu 
mikołajskiego, o następnie gołdapskiego. Z biskupem ordynariuszem diecezji 
łomżyńskiej i ełckiej współpracował w ramach członkostwa w Radzie Kapłańskiej. 

Za swoją pełną poświęcenia długoletnią posługę duszpasterską i patriotyczną 
został uhonorowany godnością kanonika gremialnego Sambijskiej Kapituły 
Konkatedralnej, krzyżem prezydenckim „Polonia Restituta”, odznaką 15 Pułku 
Przeciwlotniczego w Gołdapi, odznaką „Za zasługi dla województwa warmińsko-
mazurskiego”, Medalem 40 – lecia NSZZ „Solidarność”. 

Ks. Stanisław Gadomski od chwili przejścia na emeryturę mieszka w Ostrowi 
Mazowieckiej i nadal pełni swoją posługę duszpasterską wśród ludzi pracy. Jest 
kapelanem ostrowskiego Niezależnego Samorządowego Związku Zawodowego 
„Solidarność” i wciąż z niezrównaną pasją i zaangażowaniem głosi patriotyczne 
homilie w czasie comiesięcznych mszy za Ojczyznę w kościele parafialnym pw. 
Chrystusa Dobrego Pasterza w Ostrowi Mazowieckiej. Głównym przesłaniem kazań 
księdza kanonika jest nawoływanie do pojednania narodowego, do solidarności z 
drugim człowiekiem, zwłaszcza potrzebującym wsparcia i pomocy i z tym, który nie 
zawsze jest naszym przyjacielem. Nakaz przebaczania jest dla nas drogą wiodącą 
do budowania Polski ludzi życzliwych, wspierających się, dobrych i darzących się 
szacunkiem. 

Ksiądz Stanisław Gadomski jest naszą duchową ostoją, życiowym 
przewodnikiem i orędownikiem myśli i wskazań bł. ks. Jerzego Popiełuszki. 

Prosimy księdza kanonika, by przyjął najserdeczniejsze życzenia zdrowia, 
opieki Pani Jasnogórskiej Królowej Polski i wszelkich łask Bożych.” 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że 
Komisje Rady Miasta opiniowały projekt uchwały w sprawie nadania honorowego 
obywatelstwa miasta Ostrów Mazowiecka i jednogłośnie pozytywnie opowiedziały się 
za jej podjęciem. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie nadania honorowego 
obywatelstwa miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 
Szymalski, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) Renata Teresa Trojanowska 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 
Ostrów Mazowiecka podjęła Uchwałę Nr XXVII/ 258 /2021 w sprawie nadania 
honorowego obywatelstwa miasta Ostrów Mazowiecka Księdzu Kanonikowi 
Stanisławowi Gadomskiemu. 

Następnie został odczytany i wręczony akt nadania honorowego obywatelstwa. 

Głos zabrał Ksiądz Kanonik Stanisław Gadomski – Honorowy Obywatel Miasta 
Ostrów Mazowiecka. W swoim wystąpieniu Ksiądz Kanonik wspomniał że od 1980 r. 
czuje się obywatelem miasta Ostrów Mazowiecka bo wtedy przybył do parafii pw. 
WNMP jako wikary. Przypomniał swoją drogę życiową, służbę ludziom, ojczyźnie i 
Kościołowi m.in. w parafiach w Suwałkach. Zaprosił do odwiedzania go w jego 
miejscu zamieszkania i obejrzenia obelisku, który powstał z okazji  50 rocznicy 
święceń kapłańskich Księdza. Obelisk poświęcony jest tym, którzy polegli w obronie 
wiary i wolności. Wspomniał beatyfikację kardynała Stefana Wyszyńskiego i Rok 
Norwidowski. Podziękował za życzliwość z jaką się spotkał w Ostrowi Mazowieckiej. 

W dalszej kolejności zebrani złożyli gratulacje Księdzu Kanonikowi Stanisławowi 
Gadomskiemu.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zarządził 15 minut przerwy. 

Przerwa. 

Wznowienie obrad. 

5. Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że do Rady 
Miasta wpłynęły informacje o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej, które 
złożyły: 
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-Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej 

-Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej ZDROWIE 

-Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej SERDUCHO 

Następnie poinformował o tym, że Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego zapoznała się z informacją. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zachęcił przedstawicieli Zakładów Opieki Zdrowotnej 
do zabrania głosu na temat obecnej sytuacji i perspektywy w kontekście IV fali 
pandemii. 

Kierownik NZOZ ZDROWIE p. Ryszard Wolff w swoim wystąpieniu podkreślił, że nikt 
nie wie jak będzie przebiegała IV fala pandemii. Podkreślił, że wiele zależy od nas 
wszystkich, wskazał na potrzebę noszenia maseczek, zagrożenie  rozprzestrzeniania 
się wirusa wśród dzieci i młodzieży, która kontaktuje się ze sobą bez żadnych 
ograniczeń. Wskazał również na niski poziom wyszczepienia mieszkańców.  W 
dalszej kolejności omówił system pracy POZ w czasie pandemii w tym udzielanie 
porad w systemie teleporad. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przypomniał rozmowy na temat perspektyw w 
zakresie zapewnienia kadr w POZ. Przypomniał, że doktor Ryszard Wolff był 
autorem listu otwartego w tej sprawie. 

Doktor Ryszard Wolff stwierdził, że sytuacja kadrowa wśród lekarzy i pielęgniarek się 
pogarsza. Obecnie pracuje wielu emerytów, którzy obawiają się, że nowy system 
podatkowy może ich zniechęcić do dalszej pracy. Poinformował o tym, że żaden z 
samorządów Powiatu Ostrowskiego nie odpowiedział na jego list otwarty. Stwierdził, 
że samorządy powinny podjąć działania w zakresie pozyskania lekarzy np. poprzez 
system stypendiów. 

Dyrektor p. Artur Wnuk podkreślił, że bardziej optymistycznie podchodzi do IV fali 
pandemii. Uznał, że III fala bardzo dużo nauczyła Szpital Powiatowy / 52 łóżka 
covidowe/. W mieście Ostrów Mazowiecka stopień wyszczepienia wynosi ok 45 %. 
Podziękował za zorganizowanie Powszechnego Punktu Szczepień. Poinformował o 
planach organizowania mobilnych punktów szczepień. Zaapelował do samorządu o 
podjęcie działań, aby zachęć młodych lekarzy, pielęgniarki innych specjalistów do 
pracy w mieście np. poprzez system stypendiów. 

Kierownik NZOZ SERDUCHO p. Katarzyna Wycech_Przywoźna zwróciła uwagę na 
wysoki poziom POZ w mieście Ostrów Mazowiecka. Miasto Ostrów Mazowiecka jest 
jedynym miastem w Polsce, w którym wszystkie POZ posiadają akredytację Centrum 
Monitorowania Jakości w Krakowie. To prestiżowe wyróżnienie posada 243 POZ na 
ponad 6 tys. funkcjonujących w tym zakresie zakładów w Polsce. Wskazała na duże 
zainteresowanie trzecią dawka szczenień przeciw Covid. Poinformowała o tym, że 
już się pojawiły pierwsze zachorowania. Zamykanie przychodni POZ ma na celu 
powstrzymać transmisję wirusa. Poinformowała o tym, że pojawił się w Przychodni 
SERDUCHO incydent mężczyzny, który podważał istnienie Covid. Nawiązując do 
zatrudniania młodych lekarzy wskazała na to, że młodzi ludzie szukając pracy 
szukają dla siebie atrakcyjnego miejsca do życia. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poddał pod rozwagę wypracowanie koncepcji 
wsparcia w zakresie zachęcenia młodych lekarzy i innego personelu do pracy w 
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zakładach opieki zdrowotnej w Powiecie Ostrowskim. Zaproponował, aby propozycja 
wyszła ze strony środowiska medycznego. 

Radny p. Stanisław Dylewski uznał, że propozycje powinny być wypracowane przez 
Burmistrza Miasta i Radę Miasta. Radny dodał, ż np. w Warszawie poważnie 
traktowany jest obowiązek noszenia maseczek. Uznał, że w Ostrowi Mazowieckiej 
ten wymóg nie jest przestrzegany. Podkreślił, że nawet dwie szczepionki nie chronią 
w pełni przed  możliwością zarażenia się 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski podziękował za codzienną opiekę 
medyczną w mieście. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przyłączył się do podziękowań. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 
informację. 

6. Podjęcie uchwał: a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2021 r., b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2021-2031. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, o tym że 
Komisje analizowały projekty uchwał i je pozytywnie zaopiniowały Poinformował o 
zgłoszonych autopoprawkach do projektów uchwał. 

Wyniki głosowań: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego:  

a) 6„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  

b) 6„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

Komisja Planowania Przestrzennego , Budownictwa i Gospodarki Gruntami: 

a)  6„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  

b) 6„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wprowadzenie do tematu w formule pytań i 
odpowiedzi, zwłaszcza, że projekty uchwał były prezentowane i omawiane na 
posiedzeniach Komisji. 

Brak głosów w dyskusji  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie kolejne 
projekty uchwał wraz z autopoprawkami. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2021 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
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Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Henryk 
Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Renata Teresa Trojanowska 
BRAK GŁOSU (2) 
Krzysztof Laska, Andrzej Pęksa 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2021-2031.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Ewa Orzechowska, 
Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, 
Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Henryk Wilczewski, Jacek 
Wilczyński, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Anna Krajewska, Renata Teresa Trojanowska 
BRAK GŁOSU (2) 
Krzysztof Laska, Andrzej Pęksa 

7. Podjęcie uchwał: a) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta 
Ostrów Mazowiecka na lata 2021 – 2026,” b) w sprawie ustalenia 
„Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Ostrów Mazowiecka.” 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, o tym że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwal: 

Wyniki głosowań: 

a) 5 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” 

b) 5 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” 

Brak głosów w dyskusji 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały: w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2021 – 2026,” 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (20)Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, 
Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, 
Edward Zalewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Pęksa 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie ustalenia „Zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 
Ostrów Mazowiecka.”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, 
Edward Zalewski 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „ Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 
Ostrów Mazowiecka”. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, o tym że Komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska: 

5 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”  

- Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego: 

6„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  

Brak głosów w dyskusji 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia projektu „ 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 
Ostrów Mazowiecka”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



13 

 

ZA (21)Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, 
Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek 
Wilczyński, Edward Zalewski 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta 
Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, o tym że Komisja 
Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały 6 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw ulic na 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21)Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, 
Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek 
Wilczyński, Edward Zalewski 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg Miasta 
Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 
przebiegu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, o tym że Komisja 
Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały 3 głosy „za” , 0 „przeciw” i 3 „wstrzymujące się” 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg 
Miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 
przebiegu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
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Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, 
Edward Zalewski 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów najmu lokali użytkowych położonych w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym że Komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska 5 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujące się”, 

- Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego 6„za”, 
0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych położonych w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21)Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, 
Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek 
Wilczyński, Edward Zalewski 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie 
Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą Zaręby Kościelne w zakresie 
zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu i opieki w 
czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w Starym 
Lubiejewie i z powrotem, w roku szkolnym 2021/2022. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym że 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska 5 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujące się”, 

-Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego: 6„za”, 
0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego 6„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

Brak głosów w dyskusji. 
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Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą Zaręby Kościelne w 
zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie 
przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w Starym Lubiejewie i z powrotem, w 
roku szkolnym 2021/2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, 
Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 
BRAK GŁOSU (1) Anna Krajewska 

13. Podjęcie uchwał: a) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. budowy 
ul. Olszynowej), b) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. pl. 
Waryńskiego). 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że w 
dniu 25 maja 2021 r. do Rady Miasta Ostrów Mazowiecka wpłynęła petycja 
mieszkańców ul. Olszynowej w sprawie ujęcia w planie inwestycji na 2022 r. budowy 
ul. Olszynowej. Petycja została skierowana do rozpatrzenia i zaopiniowania przez 
Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, która uznała że budowa ul. Olszynowej jest 
zasadna, podobnie jak wielu innych w mieście, jednak decyzja o jej realizacji 
zostanie podjęta przez Radę Miasta podczas uchwalania budżetu miasta na 2022 r. 

W dniu 25 maja 2021 r. do Rady Miasta Ostrów Mazowiecka wpłynęła petycja 
mieszkańców bloków położonych przy pl. Waryńskiego 20, 20a i 20 b w sprawie 
nieudostępniania nieruchomości należących do miasta Ostrów Mazowiecka 
położonych w sąsiedztwie bloków zlokalizowanych przy pl. Waryńskiego 20, 20a 
i 20b, prywatnemu przedsiębiorcy z przeznaczeniem pod budowę parkingów przez 
tego przedsiębiorcę, w związku z budową przez niego budynku usługowo- 
handlowego na działce o nr 3320/13 położonej przy ul. Mieczkowskiego w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

Petycja została skierowana do rozpatrzenia i zaopiniowania przez Komisję 
Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja analizowała treść petycji na posiedzeniach 
w dniach: 15 lipca 2021 r., 25 sierpnia 2021 r. i 17 września 2021 r. Przedmiotem 
analizy było również pismo mieszkańców z dnia 2 sierpnia 2021 r. W posiedzeniu 
wzięli udział przedstawiciele mieszkańców ww. bloków. Komisja dokonała również 
analizy pism Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka w przedmiocie sprawy. 

Komisja uznała, że Miasto Ostrów Mazowiecka sprostowało z Urzędu pismo 
dotyczące udostępnienia miejskich miejsc postojowych, co skutkuje niewyrażeniem 
zgody na lokalizacje 24 miejsc postojowych w pasie drogowym ul. Targowej 
i wliczenie ich w bilans miejsc postojowych dla planowanej przez przedsiębiorcę 
inwestycji przy ul. Mieczkowskiego, Burmistrz Miasta nie udostępnił działki nr 
3320/14 w celu realizacji miejsc postojowych przez tego przedsiębiorcę 
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a przedsiębiorca wycofał ze Starostwa Powiatowego wniosek o uzyskanie decyzji 
o pozwoleniu na budowę w związku z tym należy uznać, że petycja stała się 
bezprzedmiotowa. 

Efektem pracy Komisji są przedstawione projekty uchwał. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał. 

Wyniki głosowań: 

a) 5 głosów „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujące się”, 
b)  5 głosów „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujące się” 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Stanisław Dylewski odniósł się do spotkania ,które odbyło się w Urzędzie 
Miasta. Mieszkańcy poinformowali o tym, że Burmistrz obiecał przedsiębiorcy, który 
kupił ten teren za duże pieniążki, że parkingi znajdą się pomiędzy blokami. Radny 
stwierdził, że przedsiębiorca obecnie nie może korzystać z terenu, który kupił. Dodał, 
że nie można wprowadzać w błąd przedsiębiorców, którzy mając środki chcą 
realizować inwestycje w mieście. Radny wyraził obawę czy przedsiębiorca nie 
skieruje tej sprawy na drogę sądową ponieważ były uzgodnienia, które nie zostały 
zrealizowane. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 
kolejne projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. 
budowy ul. Olszynowej). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21)Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, 
Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek 
Wilczyński, Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. pl. 
Waryńskiego) 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18)Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
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Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 
Trojanowska, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)Krzysztof Laska, Andrzej Pęksa, Henryk Wilczewski 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Roberty Krajewski poinformował o tym, że w 
dniu 7 maja 2021 r. Wojewoda Mazowiecki /pismem WK-III.1411.49.2021.ŁS 
z dnia 5 maja 2021 r./ przekazał Radzie Miasta Ostrów Mazowiecka skargę 
mieszkanki miasta z dnia 4 maja 2021 r. na działalność Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka. Skarga dotyczy wycięcia lip przy ul. B. Prusa. 

W dniu 17 maja 2021 r. wystąpiłem do Burmistrza Miasta o przedstawienie 
wyjaśnień w przedmiocie sprawy. Następnie przekazałem skargę do analizy 
i zaopiniowania przez Komisję Rady Miasta ds. Skarg, Wniosków i Petycji. 

Skarżąca przedstawiła osobiście swoją sprawę na XXVI sesji Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka w dniach 9 i 12 lipca 2021 r. w pkt. 3 „ Informacja na temat 
realizacji inwestycji na ul. Prusa". 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji analizowała skargę na posiedzeniu w dniu 
15 lipca 2021 r. wynikiem pracy Komisji jest przedstawiony Radzie Miasta projekt 
uchwały.  

W dyskusji wzięli udział: 
Radny p. Stanisław Dylewski korzystając z mapy przedstawił sytuację na ul. Prusa w 
rejonie działki należącej do skarżącej. Wskazał na działki nr 1979 /3 o pow. 7258 m2 
– własność miasta, nr 1978/19 o pow. 5400 m2- własność miasta, działka o pow. 
2000 m2 należąca do osoby prywatnej zamieszkałej w Gdyni. Radny stwierdził, że 
skoro miasto posiada działki w tym rejonie to mogło bez problemu przesunąć drogę 
w lewą stronę, nie niszcząc gospodarstwa skarżącej. Dodał, że działka stanowiąca 
ul,. Prusa nr 1701/5 o pow. 22 tys. m2 należy również do miasta. Radny stwierdził, że 
należało zadbać o interes mieszkanki, która prowadzi działalność i płaci podatki. 
Dodał, że skarżąca najprawdopodobniej skieruje sprawę na drogę sądową, o koszty 
jakie musi ponieść, aby doprowadzić gospodarstwo do właściwego stało. Radny 
uznał, że należy zachowywać się uczciwie w stosunku do drugiego człowieka. Radny 
uznał, że znajda się uczciwi ludzie i skarga zostanie uznana za zasadną. Radny 
przypomniał, że skarżąca w ostatniej kampanii wyborczej nie popierała obecnego 
Burmistrza dodał, że skarżąca wspomagała Teatr Kotłownia. Radny zaapelował, aby 
radni nie byli obojętni na ludzki los.Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 
przypomniał, że przebieg drogi jest zgodny z miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego, który został uchwalony w 2012 r. Nad planem zagłosowała cała rada 
w tym również radny p. S. Dylewski. Zapytał dlaczego wtedy Radny nie stanął w 
obronie skarżącej , kiedy na mocy uchwalanego planu zmieniono linię zabudowy w 
omawianym miejscu.  

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że nie można było zapanować nad całym 
planem wyraził zdziwienie, że radni z tego rejonu nie zareagowali na tę decyzję. 
Podobnie nikt nie zareagował na zmiany dot. nieruchomości naprzeciwko Kościoła, 
gdzie teraz może stanąć stacja paliw. Radny przypomniał, że w przypadku 
nieruchomości jednego z przedsiębiorców Rada Miasta zmieniła cząstkowy plan dot. 
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wskazanych nieruchomości a wiec można było podobnie postąpić w sprawie działek 
należącej do skarżącej. Radny uznał, że władze miasta nie chciały tego zrobić.   

Radny p. Jacek Wilczyński stwierdził, że realizując jakiekolwiek inwestycje często 
powstaje konieczność dokonywania zmian. Rada Miasta głosując nad planem w 
2012 r. nie była w stanie zagłębić się w szczegóły jednak na etapie przygotowywania 
inwestycji na ul. Prusa można było  dokonać zmian. Podkreślił, że sprawa ma 
charakter niszczenia człowieka, przedsiębiorcy. Dodał, że jeśli skarżąca  wygra 
sprawę sądową to zapłacą wszyscy podatnicy a więc na odszkodowanie zostaną 
przeznaczone środki budżetowe, które mogłyby być przeznaczone na inne zadanie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer stwierdził, że w wypowiedzi radnego p. S. Dylewski 
pojawiły się stwierdzenia, które nie mają pokrycia w faktach np. w kwestii własności. 
Radny posługuje się nieprawdą. Wyjaśnił, że dzisiejsze wypowiedzi radnego dotyczą 
nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym. Burmistrz Miasta uznał, że 
sprawa własności nie ma nic do rzeczy w dyskusji o konkretnym kształcie drogi. 
Burmistrz Miasta przypomniał, że wiedza o planowanym kształcie drogi jest od 2017 
r, i mimo tego skarżąca się nie odwołała od decyzji, zapytał jaki ma to związek z 
kampanią wyborczą w 2018 r. Burmistrz Miasta uznał, że jest smutne, to że radny 
wielokrotnie powtarza rzeczy, które zostały zweryfikowane jako nieprawdziwe. 
Podkreślił, że podane przez radnego fakty są nieprawdziwe. 

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował o tym, że posiada uproszczony wypis z 
rejestru gruntów ze Starostwa, w którym jest napisane, że właścicielem jest miasto 
Ostrów Mazowiecka. Radny zapytał jak ma to inaczej odczytać.  

Innych głosów w dyskusji nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 
projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Burmistrza Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10)Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Mirosław Pędzich, 
Andrzej Pęksa, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Edward Witold Podbielski 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Adrian Pecura 

15. Informacja z wykonania budżetu miasta za okres 6 m-cy 2021 r. 

Radny p. Stanisław Dylewski odniósł się do inwestycji dotyczących remontu ulic: 
Bolesława Prusa i Lubiejewska łączących się z ul. Generała Władysława Sikorskiego. 
Zwrócił uwagę, że miasto jest rozkopane, a oznakowanie remontowanych odcinków 
jest złe i utrudnia to przemieszczanie się mieszkańcom. Zaprezentował fotografie z 
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remontu dróg i negatywnie ocenił przebieg prac na ul. Bolesława Prusa w 
szczególności zmiany wysokości drogi i chodników co utrudnia wyjazd z posesji, 
usytuowania słupa na środku bramy wjazdowej do posesji, przesunięcia wjazdów na 
posesję, utworzenie nowych wjazdów do działek niezabudowanych lub leśnych. 
Radny p. Stanisław Dylewski podkreślił, że wraz z Radnym p. Krzysztofem Laską 
interweniowali w sprawie co skutkowało tym, że Zakład Gospodarki Komunalnej 
wykonywał obniżenie nowego chodnika o 30 cm. Wspomniał o piśnie do Burmistrza 
Miasta dotyczącym remontu murku wzdłuż ul. 3–go Maja i odpowiedzi jaką otrzymał 
od p. Sekretarz Miasta, że remont zostanie przeprowadzony w najbliższych latach. 
Zaznaczył, że teren wokół Miejskiej Biblioteki Publicznej nie został zniwelowany i 
woda spływała do budynku mino dużego nakładu finansowego na remont tego 
obiektu. Obecnie zabezpieczono spływ wody workami z piaskiem. Radny p. 
Stanisław Dylewski źle ocenił wykonanie chodników na ul. Tadeusza Kościuszki 
/rośnie trawa/. Zadał pytanie Wiceburmistrzowi p. Danielowi Choince: Jaki był powód 
podniesienia chodników o wysokość, aż 40 cm? Kto będzie finansował usługi 
Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zauważył, że Radny p. Stanisław 
Dylewski odniósł się już do kolejnego 16 punktu obrad. 

Radny p. Henryk Wilczewski zwrócił się do Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji i wskazał na pomyłkę w sprawozdaniu z pierwszego półrocza działalności 
MOSiR, dot. liczy osób obsługujących budynek i sprzątających na ul. Kazimierza 
Warchalskiego. Radny p. Henryk Wilczewski podkreślił, że potrzebne jest 
zwiększenie liczby osób obsługi obiektu o dwa etaty. 

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził że Rada Miasta Ostrów 
Mazowiecka przyjęła informację z wykonania budżetu miasta za 6 m- cy 2021 r. 

16. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 
2021 r. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała czy w tym roku rozpocznie się budowa ul. 
Wołodyjowskiego i czy na ul. Wiejskiej zostały wykonane prace polegające na 
wyrównaniu nawierzchni, szczególnie od strony ul. Małkińskiej? 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że dn. 23 września 
2021 r. odbył się przetarg na budowę ul. Wołodyjowskiego, do Urzędu wpłynęły trzy 
oferty, najkorzystniejsza na kwotę 640000 złotych. W budżecie zaplanowane było na 
tę inwestycję 400000 złotych, dlatego na sesji została podjęta uchwała o zwiększenie 
środków finansowych, a inwestycja ma zostać zrealizowana do końca bieżącego 
roku. Zaznaczył, że równanie nawierzchnia na ul. Wiejskiej i innych ulicach miasta 
jest wykonywane regularnie według potrzeb. 

Radna p. Beata Herman podkreśliła, że obecne remonty dróg w mieście rzeczywiście 
utrudniają poruszanie się mieszkańców, ale jest to koniecznie przy tak dużych 
inwestycjach. Miasto pozyskało środki zewnętrzne i termin realizacji remontu dróg w 
tym samym okresie jest nieunikniony. Radna p. Beata Hermana dodała, że jest to 
bardzo duży postęp w mieście i po zakończeniu inwestycji wszyscy mieszkańcy będą 
mogli z tego korzystać. Odniosła się do fotografii przedstawionych przez Radnego p. 
Stanisława Dylewskiego i zaznaczyła, że utrudnienia się pojawiają, ale inwestycje nie 
zostały jeszcze zakończone i są w trakcie realizacji. Dodała, że jeżeli chodzi o wjazdy 
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na działki niezabudowane i leśne to jeżeli w planie jest naniesiony wjazd to trzeba go 
wykonać, tak jak na ul. Małkińskiej gdzie powstały wjazdy na działki polne i leśne, a 
inwestorem nie jest Miasto Ostrów Mazowiecka. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się do Sekretarza Miasta odnośnie konkretnego 
terminu remontu murku na ul. 3- go Maja, aby zadbać o estetyczny wygląd miasta. 
Nawiązał do dwóch pustostanów stwarzających zagrożenie dla mieszkańców: 
„Kurpiowska” i „Stodoła”. Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że w 
pustostanie „Stodoła” zgięło już dwie osoby, a dalej budynek nie jest odpowiednio 
zabezpieczony i każdy może tam wejść. Porównał fotografie z wykonanym wjazdem 
na działkę niezabudowaną i działkę zabudowaną bez wjazdu, negatywnie to 
oceniając. Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się do p. Burmistrza odnośnie 
zatrudnienia osoby z uprawnieniami, nadzorującej przebieg prac na remontowanych 
drogach i zmian w projekcie na potrzeby mieszkańców oraz równe traktowanie. 
Radny p. Stanisław Dylewski podkreślił, że zdaniem mieszkańców i jego remont dróg 
powinien być wykonywany etapowo. Zapytał co stało się z asfaltem zebranym z ul. 
Sikorskiego i ul. Jagiellońskiej? Czy został ponownie wykorzystany na ul. 
Lubiejewskiej? 

Radny p. Paweł Pecura z dużym entuzjazmem przestawił ostatnio realizowane 
inwestycje w mieście Ostrów Mazowiecka. Zwrócił się do Radnego p. Stanisława 
Dylewskiego i podkreślił, że jeżeli inwestycje nie zostaną zrealizowane w 
odpowiednim czasie Urząd Wojewódzki cofnie dotację. Zaznaczył, że obecnie 
priorytetowymi inwestycjami miasta są ul. Lubiejewska i ul. Bolesława Prusa, a nie 
renowacja murku na ul. 3 – go Maja. Radny p. Paweł Pecura podkreślił jak dużo 
pracy i czasu poświęcają urzędnicy Urzędu Miasta planowaniu i realizacji inwestycji. 
Pozytywne podsumował obecny wygląd miasta. Zaapelował o optymizm i 
zadowolenie z życia.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się do Radnego p. Pawła Pecury i powiedział, 
że pozyskanie dużych środków i nieumiejętne nimi gospodarowanie nie jest dobre. 
Stwierdził, że nie tylko miasto Ostrów Mazowiecka w województwie pozyskuje środki 
zewnętrzne, ale i Wyszków, Ostrołęka, Zambrów czy Długosiodło pozyskują środki i 
się rozwijają. Radny p. Stanisław Dylewski podkreślił, że jeżeli ma się pieniądze 
należy je wydawać w rozsądny sposób i jeżeli Radny p. Paweł Pecura tego nie 
rozumie to może kiedyś się tego nauczy. 

Radna p. Ewa Orzechowska zadała pytanie o termin rozpoczęcia budowy szkoły i na 
jakim etapie obecnie się znajduję projekt realizacji tego zadania? Radna p. Ewa 
Orzechowska zapytała również wspólną inwestycję Miasta z Gminą Ostrów 
Mazowiecka konkretnie o budowę ul. Torowej, ul. Żale i wykonania przejazdu na ul. 
Wileńskiej. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że Miasto uzyskało już 
pozwolenie na budowę szkoły, a kolejnym etapem będzie ogłoszenie przetargu. 
Projekt został zgłoszony do Polskiego Ładu i miasto oczekuje na promesę 
przyznania dotacji. Poinformował, że jeżeli chodzi o budowę dwóch ulic to nie ma 
konkretnych informacji od Wójta Gminy Ostrów Mazowiecka, ale jeżeli tylko Gmina 
wystąpi z pismem to Urząd Miasta przychyli się do ewentualnego ujęcia tych 
inwestycji na rok 2022. 

Wiceprzewodniczący p. Bogusław Konrad poparł Radnych pozytywnie oceniających 
realizowane inwestycje na terenie miasta. Szczególnie zwrócił uwagę na wygląd 
Stadionu Miejskiego i dzień uroczystego oddania do użytku, przypadający 22 
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września 2021 r. co połączone było z XX Światowymi Letnimi Igrzyskami Polonijnymi. 
W zawodach lekkoatletycznych wzięli udział przedstawiciele dziewiętnastu państw. W 
otwarciu uczestniczyli również Posłowie i Pani Wiceminister. Wiceprzewodniczący 
wspomniał również o nagrodzie Samorządu Województwa Mazowieckiego 
przyznanej za rewitalizację Jatek. 

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za miłe słowa Radnych, ale i za te 
mniej przychylne motywujące do działania. Zaznaczył, że przedstawianie miasta jako 
jednej wielkiej klęski i porażki nie ma pokrycia w faktach. Rozwój miasta idzie w 
niezwykle dobrym kierunku i dynamika postępu jest bardzo duża w sferze publicznej 
jak i prywatnej, chociaż w pojedynczych przypadkach osób czy rodzin dokonują się 
rzeczy, które mogłoby wyglądać inaczej. Zewnętrznymi dowodami na sposób 
realizacji zadań są wszelkie wyrazy uznania i nagrody w konkursach, Burmistrz 
nawiązał do zajęcia pierwszego miejsca Jatek i nagrody 15000 złotych w konkursie 
ogłoszonym przez Samorząd Województwa Mazowieckiego. Burmistrz Miasta 
wspomniał, że od uroczystego otwarcia z udziałem znanej postaci Jana Kantego 
Pawluśkiewicza Jatki podczas imprez kulturowych odwiedziło ok. 20000 osób. 
Burmistrz Miasta po rozmowie z Dyrektorem Miejskiego Domu Kultury poinformował 
o dużym zainteresowaniu, osób zajęciami organizowanymi przez Miejski Dom Kultury 
mimo trwającej nadal pandemii zapisało się ok. 700 osób, a nabór nadal trwa. Jak 
zaznaczył Burmistrz tak duże zainteresowania grup o zróżnicowanym przedziale 
wiekowym jest dzięki sprawnemu samorządowi i administracji, ponieważ usługi są na 
wysokim poziomie, informacje trafiają do dużej grupy odbiorców i należy o tym 
pamiętać, aby kreować dobry wizerunek miasta. Pan Burmistrz zaznaczył, że nie 
należy przedstawiać fałszywego obrazu miasta, bo nie ma to pokrycia w faktach, a w 
przyszłości może tylko zaszkodzić. Szczególnie istotne jest to dla młodych ludzi, 
którzy świadomie podejmują wybór zamieszkania w mieście kierując się nie tylko 
sferą finansową, ale i poziomem życia, dostępem do miejsc kultury, szerokiego 
sektora usługowego, dostępu do szkół czy przedszkoli. Burmistrz Miasta p. Jerzy 
Bauer zaznaczył, że ze wszystkich dotacji trzeba się rozliczyć w określonym czasie i 
jeżeli dalej będą kierowane doniesienia i pisane donosy do organów nadzorczych w 
sprawie każdej nawet najmniejszej inwestycji to należy zastanowić się na czyją 
szkodę działamy, podziękował radnym za miłe słowa o pracownikach Urzędu Miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się do Burmistrza Miasta odnośnie kreowania 
negatywnego wizerunku miasta Ostrów Mazowiecka w programie „Alarm” tj. 
informacji, że na terenie miasta istnieje grupa przestępcza i źle się tu mieszka. 
Radny p. Stanisław Dylewski zaznaczył, że nikt nie ma uwag do dobrych inwestycji 
takich jak: budowa oświetlenia na ul. Kilińskiego czy założenia kamer przy Miejskim 
Domu Kultury, ale murek na ul. 3- go Maja już dawno powinien być zrobiony. Radny 
p. Stanisław Dylewski dodał, że on przedstawia tylko inwestycje, które są robione 
niedbale, bez odpowiedniej kontroli, pieniądze są wydawane a nikt nad tym nie 
panuje, nawiązał do braku etapowego wykonywania dróg i złych oznaczeń na 
remontowanych ulicach. Podkreślił, że z inwestycji wykonywanych dobrze się cieszy, 
ale niedbalstwo nie może być tolerowane. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Bogusław Konrad odniósł się do słów Radnego p. 
Stanisława Dylewskiego, że p. Burmistrz w programie „Alarm” powiedział o istnieniu 
grupy przestępczej na terenie miasta. Podkreślił fakt podpalania dwóch samochodów 
Burmistrza, wysyłania niestosownych wiadomości SMS i uszkodzenie auta. 
Wiceprzewodniczący Rady p. Bogusław Konrad zaznaczył, że podaje fakty i 
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negatywnie ocenił zwolenników popierających sytuacje jaka miała miejsce w mieście 
a nie powinna się wydarzyć. 

Radny p. Jacek Wilczyński podkreślił brak związku dyskusji o programie „Alarm” z 
tematem obrad sesji Rady Miasta, zwrócił się do Wiceprzewodniczącego p. 
Bogusława Konrada, że on jak i niektórzy Radni uznawani za opozycję Burmistrza 
byli przesłuchiwaniu przez Policję w związku z zaistniałą sprawą. Radny p. Jacek 
Wilczyński poprosił, aby temat został zakończony lub wpisany jako punkt obrad 
kolejnej sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Bogusław Konrad zwrócił się do Radnego p. Jacka 
Wilczyńskiego, że to Radny p. Stanisław Dylewski rozpoczął dyskusję na ten temat, a 
nie on. Wiceprzewodniczący Rady p. Bogusław Konrad zapytał czy na nie może paść 
żadne dobre słowo w obronie Burmistrza? 

Radnym p. Jacek Wilczyński przerwał wypowiedź Wiceprzewodniczącego Rady p. 
Bogusław Konrada. 

Przewodniczący Rady p. Robert Krajewski poprosił o spokój i zakończenie dyskusji 
niezwiązanej z tematem sesji. Udzielił głosu Radnemu p. Edwardowi Podbielskiemu. 

Radny p. Edward Podbielski zwrócił uwagę na nieprzyjemny zapach z otwartego 
rowu który przebiega od ul. Bolesława Prusa do Mleczarni przez ogródki działkowe. 
Radny p. Edward Podbielski podkreślił, że należy ten zapach wyeliminować jak 
najszybciej, bo jest uciążliwy dla otoczenia, szczególnie latem, gdy dodatkowo 
nieprzyjemny zapach wydobywa się z kolektora sanitarnego Jednostki Wojskowej. 
Radny p. Edward Podbielski zaznaczył, że w XXI wieku sytuacja nie powinna mieć 
miejsca, a samo koszenie i czyszczenie rowu może nie wystarczyć, zaproponował 
aby rów wykonać z rur betonowych, plastikowych lub przykryć . 

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził że Rada Miasta przyjęła 
nformację o stanie realizacji inwestycji przyjętych do panu na 2021 r. 

17. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem 
założycielskim jest miasto Ostrów Mazowiecka: ZEC, ZGK i TBS za 
okres 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Komisje 
zapoznały się ze sprawozdaniami.  

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła Sprawozdania.  

18. Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego zapoznała się z informacją.  

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła informacje.  
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19. Sprawozdania: a) z realizacji Rocznego Programu Współpracy 
Miasta Ostrów Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 
r, b) z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy Miasta Ostrów 
Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 
podmiotami w zakresie wspierania i upowszechniania kultury 
fizycznej na lata 2018 – 2020. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego zapoznała się ze sprawozdaniami i przyjęła w głosowaniu:  

a) 7 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”  
b) 6 głosów „za” , 0 „przeciw” i 1 „wstrzymujących się”  

W dyskusji wzięli udział: 
Radny p. Henryk Wilczewski zwrócił się o ogłoszenie przerwy po zakończeniu tego 
punktu . 

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 15 minut przerwy. 

Wznowienie obrad.  

20. Wyniki otwartego konkursu, ogłoszonego w drodze zarządzenia 
nr 77/2021 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wznowił obrady po przerwie, 
otwierając dyskusję udzielił głosu Radnemu p. Henrykowi Wilczewskiemu. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Henryk Wilczewski przybliżył sytuację piłki nożnej w Ostrowi Mazowieckiej, 

przedstawił swoje spostrzeżenia dotyczące piłki nożnej. Radny poinformował, że pod 

wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji obecnie procedowanego 

punku, podpisało się ok. 1 tys. osób. Zaznaczył, że sprawa dotyczy tego, że dwa kluby tj. FDP 

i KS Ostrovia zostały wykluczone i nie otrzymały dotacji na pracę z dziećmi. Przypomniał, że 

wnioskodawcy byli za tym, aby nie wykluczać nikogo w podziale środków. Radny stwierdził, 

że wokół Burmistrza  pojawiło się grono osób, którzy znają się na wszystkim. Radny p. H. 

Wilczewski wspomniał o historii piłki nożnej i osób związanych z najstarszym klubem piłki 

nożnej w mieście. Piłka nożna w mieście powstała 24 04. 1924 r. Radny p. Henryk 

Wilczewski stwierdził, że konkursu nie powinna wygrać tylko jeden klub MKS 

„OSTROWIANKA”, a środki należy podzielić proporcjonalnie na wszystkie kluby. 

Zacytował słowa Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka p. J. Bauera skierowane do radnego 

3 lata temu motywujące go do działania i dalszego rozwoju w sporcie. Radny uznał, że 

Burmistrz Miasta jednoosobowo zdecydował, „zgodnie z prawem i przepisami” mimo 

sugestii większości radnych z poprzedniej sesji,  o tym, że dwa kluby zostały pozbawione 

środków, zapytał jakby się czuł Burmistrz gdyby Rada mu ograniczyła znacząco dotację. 
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Radny zaapelował o to, aby powstrzymać jednowładztwo, które ma obecnie miejsce w 

mieście. Zaapelował, aby radni stanęli w obronie ok. 200 dzieci, które chcą mieć wybór i 

realizować swoje pasje. Zwracając się do rodziców wszystkich dzieci zaapelował o to , aby 

uczyć dzieci czystej i równej rywalizacji. Klub to dzieci , rodzice i działacze. Radny p. H. 

Wilczewski przypomniał, że konkurs wygrał Klub MKS Ostrowianka, który wcześniej nie 

poparł inicjatywny pozostałych dwóch klubów o proporcjonalny podział środków dla klubów. 

Zdaniem radnego niewłaściwym było to, że wygrał jeden klub, dodał, że każdy z klubów 

mógł wygrać. Radny stwierdził, że działanie Burmistrza Miasta było skierowane w KS 

Ostrovia i FDP „dostał rykoszetem”. Radny negatywnie ustosunkował się do braku protokołu 

w dniu ogłoszenia wyników z rozstrzygnięcia konkursu. Zwrócił się do członków komisji 

konkursowej o bardziej szczegółowe wyjaśnienie kryterium i sposobu oceny oferty 

poszczególnych klubów.  

Radny p. Jacek Wilczyński podsumował, że pieniądze przeznaczone na wygraną w konkursie 

110000 złotych dla „swoich ludzi” i dla promocji Burmistrza i „jego ludzi”. Uznał, że 

członkowie Komisji nie są specjalistami w dziedzinie sportu. Radny uznał, że podział 

środków spowodował podział dzieci na lepszy i gorszy „sort”. W sposób negatywny ocenił 

brak protokołu w dniu ogłoszenia wyników i formę przyznawania dotacji. Radny podkreślił, 

że decyzja Burmistrza Miasta dotyczy najbliższych 3 lat, czyli jest mowa o 330 tys. zł.  

Radny p. Michał Kacprzak zauważył, iż na ostatniej sesji Rady Miasta była bardzo długa 

debata na temat podziału środków, wspomniał o swojej propozycji proporcjonalnego ich 

podziału. Zwrócił uwagę, że stanowisko Rady Miasta było inne od podjętej decyzji przez 

Burmistrza Miasta. Przypomniał, że miał zostać wprowadzony system podziału środków. 

Zapytał na czym ma polegać ten system. Na stadionie miejskim trenuje 6 drużyn z czego 

tylko jedna drużyna należy do MKS Ostrowianka. Stwierdził, iż klub który wygrał konkurs 

jest młodym zespołem, a zespoły które nie otrzymały tej dotacji są dużo starsze, i trenuje tam 

młodzież wyselekcjonowana, gra w wyższych ligach i środków potrzeba znacznie więcej. 

Wspomniał jak wiele poświęceń i wytrwałości potrzeba do budowania i kształtowania 

zawodników, ile zaangażowania wymaga postawa stowarzyszeń, trenerów i rodziców tej 

młodzieży. Wskazał, że na starszą młodzież czyha wiele pokus, którym trzeba zapobiec, na co 

tez potrzeba środków. Nawiązał do historii powstania i rywalizacji szkółek piłkarskich w 

mieście Ostrów Mazowiecka. 

Prezes Stowarzyszenia Football Dreams Passion p. Łukasz Nienałtowski podziękował za 

przyjęcie wniosku. Podkreślił, że urodził i mieszka na stałe w Ostrowi Mazowieckiej założył 

Akademie Piłkarska a na poprzedniej sesji dowiedział się, że jest obcym klubem, co jest dla 

niego przykre.  Wspomniał o zmianie systemu szkoleniowego piłki nożnej w Polsce w 

związku ze zmianami w PZPN, zwrócił się z pytaniem do komisji konkursowej: Jak wygląda 

system szkolenia w piłce nożnej? Podkreślił, że bardzo się interesuje sportem w tym także np. 

koszykówką w mieście. Zarzucił, że w omawianym konkursie był zapis dotyczący punktacji, 

a jego Akademia nie otrzymała żadnego uzasadnienia i sprawozdania z wyników konkursu. 

Zapytał dlaczego Komisja nie zwróciła się o uzupełnienie danych w pozycjach, w których 

uznała że opis był zbyt mało wyczerpujący. Zadał pytanie komisji: dlaczego nie poprosiła o 

uzupełnienie wniosku? Dlaczego potrzebny był odpis z KRS / poświadczony za zgodność z 

oryginałem/ i Komisja prosiła o jego uzupełnienie? Zaznaczył, że wnioskował o kwotę 47000 

złotych, a nie 110000 złotych jak przewidywał konkurs. Zwrócił uwagę na powołanie 

pełnomocnika ds. piłki nożnej dopiero po rozstrzygnięciu konkursu. Dlaczego nie został 

powołany przed konkursem. Podkreślił, że w Urzędzie Marszałkowskim od 4 lat ubiega się i 

otrzymuje środki.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska podziękowała osobom zajmującym się sportem w mieście, 

negatywnie oceniła podziały w klubach sportowych na lepszych i gorszych. Wspomniała o 
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wniosku Rady Miasta z dn. 12 lipca 2021 r., na mocy którego Rada Miasta zwróciła się do 

Burmistrza Miasta o odstąpienie z Zarządzenia, punktu mówiącego o tym, że o 

rozstrzygnięciu konkursu decyduje wybór jednej dyscypliny w ramach jednego zadania. 

Radna nawiązując do postanowień § 22 ust. 3 Statutu Miasta o możliwości podejmowania 

stanowisk Radna wniosła o wyjaśnienie  

w formie pisemnej dlaczego p. Burmistrz nie wykonał stanowiska Rady? 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził swoje pozytywne zdanie na temat pasjonatów sportu i 

przedstawił negatywne skutki rezygnacji młodych ludzi z aktywności fizycznej. Radny 

wspomniał o miejskiej Orkiestrze, która wcześniej występowała podczas uroczystości 

miejskich, negatywnie przedstawił fakt występu Orkiestry z Siedlec podczas otwarcia 

stadionu miejskiego po renowacji. Zapytał dlaczego nie występowała nowa Orkiestra, która 

podobno powstała w mieście.  Poprosił o wygospodarowanie w budżecie środków na rozwój 

sportu. Radny stwierdził, że polityka nie może „wkradać” się do sportu i p. Burmistrz chce 

zadowolić tylko swój elektorat. Ostatecznie poparł sprzeciw dotowania tylko jednego klubu. 

Radny poinformowało tym, ze p. R. Swaczyna ze smutkiem twierdzi, że jest niszczony przez 

obecne władze. Radny zapytał jaki jest cel w niszczeniu ludzi. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że jeżeli Burmistrz wyrazi 

zgodę to komisja konkursowa udzieli odpowiedzi na zadawane pytania, jeśli nie trzeba 

kierować pytania w formie pisemnej do Urzędu Miasta.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer ustosunkował się do wypowiedzi poprzedników na temat 

sportu. Nawiązał do wypowiedzi Radnego p. Henryka Wilczewskiego i sposobu zwracania się 

do pracowników Urzędu Miasta, zaznaczył, że Radny przekracza swoje kompetencje. 

Podkreślił jak duże środki pieniężne są przekazywane na rozwój sportu w mieście. Zwrócił 

się do Radnej p. Jolanty Kwiatkowskiej, że mija się z prawdą, manipulując opinią publiczną. 

Podkreślił, że Radna p. Jolanta Kwiatkowska dobrze wie, że Rada uchwala budżet, a Wójt, 

Burmistrz, Prezydent Miasta czy Starosta wraz z administracją go wykonują w oparciu o 

ustawy czy rozporządzenia. Przedstawił podział dyscyplin sportowych i negatywny wpływ 

równego podziału środków w stosunku do jakości. Burmistrz Miasta przypomniał, że odkąd 

pamięta zawsze środowisko sportowe pomstowało na niesprawiedliwy podział środków. 

Omówił zasady na jakich miasto ogłasza i rozstrzyga konkurs na realizacje konkretnych 

zadań sportowych. Podkreślił, że cała działalność jest transparentna. Burmistrz dodał, że jeśli 

wiedzy jest zbyt mało zwrócił się o zadanie pytań na piśmie, aby otrzymać odpowiedzi. 

Burmistrz Miasta zwrócił uwagę jak duże środki zostały przekazane KS Ostrovia, 140 000 

złotych na dwie sekcje, a w latach ubiegłych 150 000 złotych na trzy sekcje. Burmistrz Miasta 

zaznaczył, że budżet jest uchwalany co roku w grudniu i gdyby finansowane były wszystkie 

kluby sportowe na terenie miasta /w tym także np. nowopowstałe/ trzeba by było 

zrezygnować z wielu innych inwestycji. Dodał, że miasto w tym roku przekazało 7 000 000 

złotych na renowację stadionu  Przypomniał, że miasto udostępnia również wszystkie obiekty 

sportowe Podkreślił, że działania miasta zmierzają do zwiększenia jakości sportu w mieście.  

Radny p. Jacek Wilczyński przerywał wypowiedź Burmistrza Miasta, 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski apelował o spokój w obradach i 

poinformował, że każda osoba zainteresowana będzie mogła zabrać głos. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że zachowanie Radnego p. Jacka 

Wilczyńskiego uniemożliwia Burmistrzowi wypowiedź, radny się awanturuje. 

Radny p. Jacek Wilczyński przerywał wypowiedź p. Burmistrza. Stwierdził, że wszyscy tu 

przyszli, aby posłuchać merytorycznych wypowiedzi i konkretnych odpowiedzi..  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poprosił o umożliwienie dokończenia 

wypowiedzi Burmistrzowi Miasta i zachowanie spokoju przez Radnego p. Jacka 

Wilczyńskiego. 

Pan Burmistrz Jerzy Bauer poinformował, aby wszelkie pytania kierować bezpośrednio do 

Urzędu Miasta, a odpowiedzi niezwłocznie zostaną udzielone w formie pisemnej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił głosu osobom z publiczności. 

Pan Marcin Maliszewski jako rodzic 3 chłopców, grających w piłkę nożną negatywnie odniósł 

się do sposobu zabierania głosów przez niektórych Radnych. Zwrócił się o wyjaśnienie który 

podział środków jest lepszy, jakie będą korzyści z otrzymanego wsparcia finansowego. 

Zwrócił się bezpośrednio do radnego p. Jacka Wilczyńskiego i zapytał: czego Radny 

oczekuje, jakiej kwoty dotacji dla poszczególnych klubów i jakie jest uzasadnienie takiego 

stanowiska. 

Radny p. Jacek Wilczyński przerwał wypowiedź. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zaapelował o spokój . 

Prezes FDP p. Łukasz Nienałtowski podziękował za udzielenie głosu. Przypomniał, że zadał 

pytania Burmistrzowi Miasta m.in. dlaczego pełnomocnik ds. piłki nożnej nie został 

powołany przed konkursem? Oznajmił, że obecny konflikt jest długotrwały i p. Burmistrz o 

tym wiedział. Powiedział, że na odpowiedź z Urzędu Miasta czeka 1,5 miesiąca. Pan Prezes 

Łukasz Nienałtowski zaznaczył, że zadał pytania tylko odnośnie konkursu. Stwierdził, że nie 

chce zajmować się dzieleniem środków. Zacytował słowa Jana Pawła II „Z wszystkich rzeczy 

nieważnych piłka nożna jest najważniejsza”. Pan Prezes zaznaczył, że zadał pytania w 

imieniu swoim i społeczności jaką reprezentuje dot. podziału środków drużyn dotowanych. 

Radny p. Henryk Wilczewski zaznaczył, że chodzi o ocenę końcową i protokół komisji. 

Zaznaczył, że mimo prośby radnych punkt VII Zarządzenia został zrealizowany. Ponownie 

nawiązał do proporcjonalnego podziału środków dotacji i korzyści z tego wynikających w 

kształtowaniu drużyn. Zwrócił się do komisji konkursowej, aby w bardziej szczegółowy 

sposób wyjaśniła zasady oceniania w konkursie. Radny p. Henryk Wilczewski przeczytał 

część protokołu komisji konkursowej dotyczącą rekomendacji, dodał że część uzasadnień jest 

dla niego niezrozumiała i poprosił o wyjaśnienie komisję. Wyraził zdziwienie zapisem 

dotyczącym zestawienia przyznania dotacji z oczekiwania komisji co do awansu drużyny do 

wyższej ligi. Radny podkreślił,, że w sporcie pieniądze nie mogą gwarantować awansu. 

Omówił możliwości nabycia tzw. „dzikiej karty” w koszykówce i funkcjonowanie ostrowskiej 

drużyny. Radny ponownie wyraził oczekiwanie, że komisja konkursowa udzieli 

szczegółowych odpowiedzi i wyjaśnień dot. sposobu podziału środków.  

Pan Radny Stanisław Dylewski zaznaczył, że nie ma stadionu, szkoły bez młodzieży i to 

właśnie ona jest najważniejsza. Podkreślił jak łatwo można podzielić społeczeństwo, a sport 

powinien łączyć. Przedstawił sytuację wyborów w Niemczech, gdzie mimo nieporozumień 

dochodzi do porozumienia dla dobra obywateli. Negatywnie ocenił zaistniałą sytuację, 

zachęcił do porozumienia. Radny Stanisław Dylewski zwrócił się do Burmistrza Miasta , aby 

pozwolił mieszkańcom zadawać pytania na sesji, a nie kierować je w formie pisemnej do 

Urzędu Miasta. Do Przewodniczącego Rady p. Roberta Krajewskiego powiedział, że 

powinien stać po stronie mieszkańców, a nie po stronie Burmistrza Miasta. 

Osoba z publiczności w imieniu swoim i rodziców dzieci należących do Stowarzyszenia FDP, 

poparła stanowisko Prezesa Stowarzyszenia FDP p. Łukasza Nienałtowskiego i poprosiła o 

odpowiedź na zadane przez niego pytania. 
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Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił się do p. Burmistrza, aby udzielone zostały konkretne 

informacje o sposobie oceniania i przyznawania punktacji w konkursie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaznaczył, że dyskusja związana z podziałem środków była 

bardzo emocjonująca. Oznajmił, że jego praca jako Burmistrza i administracji jest pracą 

wypośrodkowującą różne interesy. Podkreślił, że mądrze i konsekwentnie w oparciu o 

niezliczone dyskusje i analizy sytuacji podejmuje się decyzje związane z systemem 

sportowym choć niektórym może się to wydawać niesprawiedliwe i bezzasadne. 

Porządkowanie systemu sportowego ma na celu budowanie jakości za publiczne pieniądze. 

Docenił obecność i zainteresowanie rodziców dzieci należących do ostrowskich klubów 

sportowych. Zaznaczył, że sporów w samorządzie jest bardzo dużo i nie ma jednego 

konkretnego rozwiązania zadowalającego wszystkich, jak trudne decyzje są codziennie 

podejmowane przez radnych, kierownictwo samorządu, dyrektorów instytucji i prezesów. 

Burmistrz Miasta dodał, że jesteśmy jeszcze w trakcie wielkiego kryzysu pandemicznego, a 

mimo to wielomilionowy program inwestycyjny w mieście jest realizowany. Oferta 

edukacyjna, kulturowa i sportowa trafia do bardzo dużej grupy dzieci. Burmistrz Miasta 

wspomniał jak duże środki finansowe są rocznie przeznaczone na utrzymanie i rozwój 

infrastruktury sportowej miasta. Zaznaczył, że decyzja dotycząca Zarządzenia była 

przemyślana i na wszystkie pytania dotyczące konkursu zostaną udzielone odpowiedzi w 

formie pisemnej. Zaznaczył, aby radni w stosunku do pracowników Urzędu Miasta nie 

przekraczali swoich kompetencji, bo nie może być anarchii. 

Radny Henryk Wilczewski zwrócił się do Burmistrza i zaznaczył, że zadał pytania 

bezstronnej komisji konkursowej i swoim zachowaniu nie widzi bezprawia i anarchii. Zapytał 

Przewodniczącego Rady p. Roberta Krajewskiego: „Czy Radny nie ma już nic do 

powiedzenia?”. Podkreślił, że zadał przewodniczącemu komisji konkursowej . 

Wiceburmistrzowi Danielowi Choince pytania i nie uzyskał żadnej odpowiedzi dotyczących 

protokołu. Radny stwierdził, ze w klubach KS Ostrovia i FDP pracują profesjonalni trenerzy. 

Poddał w wątpliwość profesjonalizm w MKS Ostrowianka, gdzie wycofano się z rozgrywek 

na szczeblu wyższym z obawy na możliwy uszczerbek na wizerunku Klubu..  

Prezes FDP p. Łukasz Nienałtowski zaznaczył, że wyniki konkursu są już znane i chodzi mu 

wyłącznie o uzasadnienie i konkretną ocenę jego klubu, na co czeka od 1,5 miesiąca. 

Podkreślił, że nie przeszkadza i nie zakłóca porządku obrad. 

Dawid Wilczewski syn radnego p. Henryka Wilczewskiego stwierdził, że dyskusja w 

omawianym temacie nie przynosi żadnych efektów. Stwierdził, że Burmistrz Miasta „ładnymi 

słowami opowiada”. Wyraził nadzieję, iż prywatne relacje Burmistrza Miasta nie miały 

wpływu na podział dotacji. Stwierdził, że wszyscy wiedzieli jeszcze przed podziałem 

środków, że MKS Ostrowianka wygra ten konkurs. Negatywnie ocenił podział środków w 

konkursie. 

Radny p. Michał Kacprzak zwrócił uwagę, że tematem dyskusji na poprzedniej i obecnej sesji 

Rady Miasta był konkretnie punkt VII Zarządzenia, a porusza się kwestie niezwiązane. 

Zaznaczył, że chodzi o podział 110000 złotych na rozwój sekcji młodzieżowych wszystkich 

klubów. Uznał, że dyskusja powinna dotyczyć tylko konkretnie tego tematu.  

Przewodniczący Rady p. Robert Krajewski poinformował, że jeżeli są jeszcze jakieś pytania 

należy je kierować pisemnie bezpośrednio do Urzędu Miasta, podziękował za każdy zabrany 

głos podczas dyskusji. 

21. Informacje: a) z działalności Burmistrza Miasta w okresie 
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady; b) 
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Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaproponował formułę pytań i i odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że do Rady 
Miasta wpłynęła petycja mieszkańców budynku przy ul. 3 Maja 82, petycja jest 
rozpatrywana przez Komisje Skarg Wniosków i Petycji. Następnie poinformował o 
prowadzonych dyżurach oraz udziale w uroczystościach miejskich.  

Pytań nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta Ostrów 
Mazowiecka przyjęła informacje.  

22. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaprosił zebranych na uroczyste otwarcie Miejskiej 
Biblioteki Publicznej po remoncie, które odbędzie się w dniu 25 października br. w 
dniu 26 października odbędzie się koncert z tej okazji.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się o informacje na temat planowanej budowy 
tzw. małe j obwodnicy. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował tym, że trwa opracowywanie 
dokumentacji budowlanej. Te prace mają być zakończone na koniec 2023 r. We 
wstępnej koncepcji jest wariantowość (I bliżej miasta i II wariant dalej od miasta). 
Miasto opowiedziało się za II wariantem. Mieszkańcy gminy Ostrów Mazowiecka 
preferują wariant inny niż ten ,który odpowiada miastu. Poinformował o tym, ze 1 
października odbędzie się spotkanie władz miasta z kierownictwem Mazowieckiego 
Zarządu Dróg. Władze miasta będą podtrzymywać II wariant. Zapewnił, że podczas 
spotkania podtrzyma wolę spotkania kierownictwa Mazowieckiego Zarządu Dróg z 
mieszkańcami miasta i gminy.   

Innych głosów nie było.  

23. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Roberty Krajewski stwierdził, że 
porządek obrad 27 - ej sesji Rady Miasta został wyczerpany, podziękował za 
aktywny udział w obradach sesji, na tym zamknął obrady 27 sesji Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący 
Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

/-/ Robert Krajewski  

Przygotowały:  
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Izabela Rejniak- Kierownik Biura Rady 
Olga Gumiężna - pomoc administracyjna 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

Przebieg sesji zawarty jest w nagraniu dostępnym na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 
Miasta Ostrów Mazowiecka http://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=196403 

http://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=196403

